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 תארים מתקדמים

המנהלהשי:   הועד  להחלטת  בתארים  היא    הצעה  שסטודנטים  מה  מקבלים   ראשוניםהשוואת 

מתקדמים בתארים  גם   .לסטודנטים  להגיע  צריך  ראשונים  לתארים  מקבל  פקולטי  ועד  שכל  תקצוב 

 שמשלמים את אותם דמי חבר.   ,לסטודנטים בתארים מתקדמים

גם לתארים מתקדמים - אירוע שרלוונטי  במתכונת שאתה מציע תהיה אפשרות    ,קורה שיש 

 העביר תקציב?כביכול ל

בשנה לפני הקורונה,   פעמים  3-4בערך  זה כבר קיים היום. כבר בוצע כמה פעמים שמי שפנה אלי,  

 שתארים מתקדמים לקחו בזה חלק. יש אסמכתאות להעברות האלה.  

לו ישירות  יגיע  עדים והמטרה היא לדאוג לתארים מתקדמים, הסיבה שאני לא חושב שנכון שהכסף 

זה כי מניסיון עבר אנחנו יודעים שיש יו"רים שלא מתייחסים לתארים מתקדמים, למקרה   הפקולטיים

שיש יו"ר שלא מתייחס לתארים מתקדמים שלא ינצל את הכסף סתם אלא שתהיה את היד של יו"ר 

 תארים מתקדמים.

 אם זה יעבור תקבלו תוספת תקציבית ממש גדולה, למה זה ינוצל? -

גדולה  לא  נט.  היא  מנותב  לאירועים פקולטיים. בתארים מתקדמים מחלקים את האירועים  זה   3-לו 

פקולטיים ואירועים  טכניונים  כלל  אירועים  ילדים,  אירועי  לטובת  תקציב  בין ,  סוגים,  מחולק  שהוא 

הרי חמישי ו, פיצות צותהרצאי  נציגים מקימים אירועי תרבות, ערב  ,לפי גודלן. בהתבסס עליו  הפקולטות

 ית זו תלך לטובת אירועים פקולטיים.וכו'. תוספת תקציב

אצלנו יש את נציג תארים מתקדמים,  .התקציב שיגיע אליכם בסופו של דבר יגיע מהפקולטות -

הם מחליטים מה הם רוצים לעשות, יש את התקצוב שלהם ויש כאלה שלא מעוניינים באירועים  

עב לתקציבי  מקבל  שאני  הכסף  שאלתי,  שנה.  בסוף  מתנה  לקנות  תארים ומעדיפים  ור 

 ...מתקדמים

 עבור תארים מתקדמים כרגע.  אתה לא מקבל תקצוב 

בחומר המכין צירפת טבלה של תוספת התקציב לאורך השנים, למה יש ירידה מאוד דרסטית   -

 בתוספת התקציב, זה מתוך אי שימוש או מסיבה אחרת? 

יעים למשרדו של גיל גיע מהטכניון ולקראת תחילת שנה היינו מגהשנים אחרונות, היה תקציב ש  4-ב

גיל סירב לתת תקציבים דין ודברים על כמה כסף האגודה מוכנה להוסיף לתארים מתקדמים.    יםומתחיל

לזה וגם מהתנהלות שגיל מכתיב של קביעת תקציבי עתק ואי ניצול שלהם. לדוג', עד לפני שנה היה 

אלף ₪,   40אלף ₪, גיל התעקש לשמור לו    12-20בתארים מתקדמים, שהיה גוזל בין    של סיבוס  נושא

אלף ₪ אנחנו לא עומדים לנצל ואז אנחנו מגיעים לפערים   20-מראש התחלנו את השנה בידיעה ש

 . התקציב מורכב מתכנון, ביצוע וכמה נותר. אדירים

כים יותר מידי או שנטו בגלל השאלה היא, האם הירידה נובעת גם מהעובדה שאתם גם לא צור -

 שגיל לא מאשר לכם.

תקציבים של התרבות אנחנו מנצלים ובחלקם אף חרגנו, באירוע ילדים למשל. פקולטות שיש את ה

להם נציגים גם ניצלו את התקציבים לטובת אירועים פקולטיים. כשאנו נותנים את הכסף הסטודנטים 

 גמת ההתנהלות של גיל. יודעים לנצל ולנתב אותו. זה נובע כתוצאה ממ

כמו  מתקדמים  תארים  תקציב  את  היטב  ויגדיר  הזו  להתנהלות  סוף  ישים  הזה  מהמהלך  חלק  לכן, 

שתקציב צריך להיות. כמו שמוגדר בתקנון, מי שיגדיר חלוקת תקציב תהיה מועצת נציגים שתקבל סך 

 ותחליט איך לחלקו ע"פ ראות עיניה.



 
אני מסכים עם זה אה כאילו זה מתחיל להתפרק שוב.  לפני כמה שנים היה את אסת"ג, זה נר -

 הריאלית.  תארים מתקדמים צריכים לקבל אותו דבר אבל צריך להישאר במסגרת ש

גבוהים, התפרק מסיבות של ניהול לא נכון, ג, ארגון סטודנטים תארים  "לפני כמה שנים היה את אסת

וב יהיה הוגן. נתקלנו בהרבה יו"רים תארים מתקדמים נשאבו לתוך האגודה והיה איחוד. נכון שהתקצ

 שהיו אנטי תארים מתקדמים. 

 למה זה לא מופרד פר פקולטה? -

מוציאים  גיל להחליט אם  מול  נציג תארים מתקדמים אחד שיעבוד  יהיה  אתה אומר שלכל פקולטה 

תקציב או לא? זה מה שקורה. אין לנו שום אינטרס שלא יהיו אירועים, מטרתי היא להוציא את כל 

 . המטרה היא להבטיח כי הכסף הזה ישרת את תארים מתקדמים. 0הכסף בתקצוב ולסיים את השנה ב

 רה עד עכשיו? מה ק -

ראיתי איך התנהלה כניסת תקציב הקודמת ועכשיו והבנתי שזו מלחמה שרק תרד עוד ועוד למטה מול 

מנהל הכספים. צריך לשים לזה סוף, זה צריך להיות מוגדר היטב, מועצת תארים מתקדמים תחליט 

 איך היא רוצה לנצל את זה.  

 מה קורה אם הכסף לא מנוצל, לאן הוא ממשיך?  -

ף לא מנוצל אנחנו יכולים עד סוף השנה לנצל אותו, מכוונים בדר"כ בסביבות אוגוסט לטובת אם הכס

בסוף השנה. אנחנו אגודה ללא   0אירועי ילדים. כמו כל תקציב לא מנוצל, תקציב צריך להסתיים על  

 רווח. 

 כן עובר  50% -
 0בפועל התנהלות של אגודה צריכה לסיים ב  -

ם לתארים מתקדמים, אין סיבה שלא נעשה את זה. המטרה היא אם עושים אירוע, נדבר ונפרסם ג

 להוציא את כל התקציב על הסטודנטים. 

עד מנהל קדמה ישיבה, שלנו יחד עם שי וגיל, אני מבינה את הראש של תארים ולהעלאה הזו לו -

מתקדמים שלא להגיע למצב שמנצלים להם את הכסף, אני רוצה לקוות שלא תצטרכו את זה  

מתוך חשיבה    זה  אלף סיבוס, אין פה עניין של לנפח סתם,  40יצרפו אתכם. לגבי    כי הוועדים

 ו מעדיפים לסיים בפלוס.חנשאנ

 לא אמרתי שזאת כוונת זדון אלא שזו התוצאה בפועל. 

את   - רואה  תארים   ןההיגיו אני  אוכ'  מתקדמים,  לתארים  מופרד  תקציב  של  הזו  בפעולה 

ראשון, אופי שונה של אירועים. גיל כמנהל כספים כשבונה  מתקדמים שונה מסטודנטים בתואר  

תקציב הוא לוקח כמה שנים אחורה את המקס' שנוצל, בגלל זה עד לקראת סוף השנה הוא  

אם יש סעיף אחד שנוצל  , לא נותן לנצל תקציבים ובגלל זה גם מגדירים לכל גורם תקציב ולכן

ההתנהלות היא נכונה. תחילת כל שנה  ואחר שלא, לקראת סוף השנה הוא נותן לשחק איתו,  

ש תארים וכמו  שמועצת  הגיוני  כך  הבאה  לשנה  אס"ט  כל  של  תקציבים  מאשר  מנהל  ועד 

מתקדמים תתכנס עם יו"ר תארים מתקדמים, הנשיאות ומנהל כספים והם יאשרו את התקציב 

 וזה משהו שגם דיברנו וסוכם.

לות שלו נכונה יש לו את הניסיון, אני פשוט אומר אדגיש כי אני לא מאשים את גיל במניע זדוני, ההתנה

 שההתנהלות הזו היא שהכתיבה את הירידה לאורך השנים בתקצוב.

אני מבינה שהייתה ישיבה    ?היה עד עכשיו והאם זה מסתדר מבחינה תקציבית  הכסףאיפה   -

 איזה שהוא חוסר אם הכסף הזה במקומות אחרים בתקציב. רעם גיל, אבל שלא ייווצ

 בר על תקציב שנה הבאה, תקציב שעוד לא הוגדר. אני מד



 
אם התקציב יעבור אליכם, ואני רוצה לעשות אירוע גם עם תארים מתקדמים אז אנחנו יוצרים  -

האירועים   רוב  בפועל  לי  פתוחיםקשר,  ויהיו  יתכן  מכל   2,  מתקדמים  תארים  סטודנטים 

 הפקולטה שיבואו. 

,  נשלם עדיין רק 2סטודנטים תארים מתקדמים והגיעו רק   40אם ארגנו אירוע ופרסמנו ויש בפקולטה  

סטודנטים, אם פישלנו ולא פרסמנו טוב והגיעו פחות סטודנטים זה יילקח   40על החלק היחסי של ה

 עד יפגע מזה מבחינת התקציב.וין סיבה שומתוך התקציב שלנו וא

לגבי החלוקה, אם הנציג אומר לא, ובפועל מגיעים הרבה סטודנטים תארים מתקדמים, כמובן שנשלם 

 על זה ונפצה על זה. 

 יוצא מהמעבדה רואה בחוץ פיצות ובירות.  שסטודנטאני מדבר על סיטואציה   -

יעים סטודנטים מתארים ראשונים, מקבלים את בדיוק כמו שאנחנו עושים אירוע תארים מתקדמים ומג

נגד אנשים סוררים. זה לא קורה, לא תגיע קבוצה של המון סטודנטים  זה. אי אפשר לעשות משהו 

 מתארים מתקדמים. 

אני תומך שתדחפו בכל האירועים שיבואו גם תארים מתקדמים, זה נכון תארים מתקדמים גם מנחים 

מקומות עבור סטודנטים מתארים ראשונים לטובת תואר שני, יש   מתרגלים אצלכם, זה טוב כדי לחפש

 מקומות שהערבוב הזה טוב ומועיל ואני תומך, רואה בזה צעד נכון שיכול לקדם.  

נשמע לי מאוד הוגן, לי חסר את הידע בתחום הכספים כדי להביא לידי מימוש את הצורה   -

שיגיד את החלוקה וההתנהלות   האידיאלית שאתה מתאר. אני צריך שגורם מקצועי של כספים

 הנכונה. הייתי שמח שהשיעור יקרה לפני שאנו מאשרים. 

המספרים ידועים, אפשר להוציא את יחס תארים מתקדמים בכל פקולטה. זו לא בעיה להתארגן כלפי 

כזו התנהלות, המסמך המכין עבר גם דרך מנהל הכספים, הנשיאות. אם אתה חושב לנכון לדחות את 

רואה איזו הכנה אתה רואה לנכון שתכין להתנהלות כזו. זאת התנהלות לאירוע, מתייחסים   זה, אני לא

 לחלק היחסי בפקולטה. 

כספים,   - מנהל  מול  מייל  תהיה  שלי  הההתנהלות  ותארים עם  מתקדמים  תארים  של  חלק 

 ראשונים? 

לחייב את תקציב   ומבקשאתה שולח מייל לגיל, אירוע ועלותו, כמות הסטודנטים מתארים מתקדמים,  

אין  המייל,  ברמת  זה  מאשר.  ואני  הפנייה  עם  מייל  לי  שולח  גיל  מסוים.  בסכום  מתקדמים  תארים 

כמה  הקורונה  לפני  בעבר  זה  את  עשינו  להעביר.  בעיה  אין  האגודה  בתוך  כספים  אלה  בירוקרטיה. 

 מים.פע

 

תארים מתקדמים עבור כל החל משנה תקציבית תשפ"ב, את תוספת תקצוב    ,ועד מנהל מאשר

 סטודנט, כפי שניתן עבור סטודנטים לתואר ראשון. 

 12 –בעד 

   –נמנע 

  –נגד 

 ההצעה עברה ברוב קולות. 

 

 - דיון סגור-

 


